

TMG Holding's subsidiary Atrium enters into a framework agreement with Schindler and Arab Organization for Industrialization to localize elevator production in Egypt

Talaat Moustafa Group Holding ("TMG Holding", "the Group") is pleased to announce the signing of a framework cooperation agreement by one of its subsidiary companies – Atrium for Contracting (Atrium) with Schindler Group, a global leader in elevator and escalator manufacturing, and the Arab Organization for Industrialization (AOI), aiming to implement a localization program for the supply, assembly, and operational testing of certain elevator components, which will be utilized in various development projects in the country.

The agreement underscores TMG's commitment to supporting the Egyptian government's vision of attracting foreign investments, promoting local manufacturing and facilitating knowledge transfer. The agreement was signed by Mr. Hesham Talaat Moustafa, CEO and Managing Director of the Group, Major General Engineer Mokhtar Abdel Latif, Head of the Arab Organization for Industrialization, and Mr. Michael Dobler, Head of Contract Management at Schindler Group.

Under the terms of this agreement, Schindler will implement a phased localization program in Egypt for certain elevator components. The collaboration will see the establishment of a dedicated facility by the parties, where Schindler will conduct the assembly and operational testing of elevators. This facility will also enable Schindler to provide the necessary technical expertise and management to assemble and install elevators for various future real estate projects in the country. Poised to cover the supply of elevator units required by the market annually over the coming years, the agreement is anticipated to create a significant number of job opportunities within the local market, alongside offering professional accreditation and certification programs.

Crucially, the agreement is in line with the Group's strategy to maximize the recurring income activities for the company in the medium term, boosting its foreign currency resources, as well as creating additional spare liquidity for future dividend pay-outs and/or reinvestment in quality recurring income assets.

مجموعة طلعت مصطفى القابضة تبرم من خلال شركة اتريم "احدي شركاتها التابعة" اتفاقية تعاون إطارية مع شندلر والهيئة العربية للتصنيع لتوطين إنتاج المصاعد في مصر

يسر مجموعة طلعت مصطفى القابضة ("TMG Holding"، أو "المجموعة") أن تعلن عن توقيع من خلال شركة اتريم للمقاولات و الاعمال المتخصصه، "احدي شركات المجموعة"، اتفاقية تعاون إطارية مع مجموعة شندلر (الرائدة عالمياً في مجال تصنيع المصاعد والسلالم الكهربائية) والهيئة العربية للتصنيع، لتنفيذ برنامج توطين يهدف لتوريد وتجميع واختبار تشغيل بعض مكونات المصاعد، التي سيتم استخدامها في مشروعات التنمية المختلفة بالدولة.

وتأتي هذه الاتفاقية التي تم توقيعها تأكيداً على التزام مجموعة طلعت مصطفى بدعم رؤية الحكومة المصرية لجذب الاستثمارات الأجنبية وتعزيز التصنيع المحلي وتسهيل نقل الخبرات. وقد وقع على الاتفاقية كل من السيد الأستاذ/ هشام طلعت مصطفى، الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب للمجموعة، واللواء مهندس/ مختار عبد اللطيف، رئيس الهيئة العربية للتصنيع، والسيد/ مايكل دوبلر، رئيس إدارة العقود بمجموعة شندلر.

وستقوم شندلر بموجب شروط هذه الاتفاقية، بتنفيذ برنامج توطين تدريجي في مصر لبعض مكونات المصاعد. حيث سيتم التعاون بين الأطراف لإنشاء منشأة مخصصة لهذا الغرض، تقوم شركة شندلر من خلالها بتجميع المصاعد واختبارها تشغيلياً. كما ستتمكن شندلر من خلال هذه المنشأة من تقديم الخبرة الفنية والإدارة اللازمين لتجميع وتركيب المصاعد لمختلف المشروعات العقارية المستقبلية بالدولة. ومن المتوقع أن تغطي الاتفاقية خلال السنوات القادمة متطلبات السوق السنوية من وحدات المصاعد، ومن المتوقع أن توفر الاتفاقية عدداً كبيراً من فرص العمل في السوق المحلية، إلى جانب تقديم برامج الاعتماد المهني والشهادات والإجازات المهنية.

وتعد تلك الاتفاقية إستمراراً لاستراتيجية المجموعة لتعظيم الدخل المتكرر من أنشطتها على المدى المتوسط، وتعزيز مواردها من العملات الأجنبية، فضلاً عن خلق سيولة إضافية لتوزيعات الأرباح المستقبلية و/ أو إعادة الاستثمار في أصول الدخل المتكرر عالية الجودة.

This agreement marks another significant milestone of the Group's ongoing efforts to contribute to Egypt's economic growth and development by fostering robust partnerships with leading global companies and enhancing local manufacturing capabilities, to the benefit of its own real estate production and securing new locally sourced components of the highest quality and reliability.

— ENDS —

وتعد هذه الاتفاقية بمثابة إنجازاً محورياً آخر في إطار جهود المجموعة المتواصلة للمساهمة في النمو الاقتصادي والتنمية في مصر من خلال تعزيز الشراكات القوية مع الشركات العالمية الرائدة وتعزيز قدرات التصنيع المحلي بما يعود بالنفع على إنتاجها العقاري وتأمين توفير مكونات جديدة من مصادر محلية على أعلى مستوى من الجودة والثقة.

— تم —

